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اخبار ادبی و هنری

هدیه به خوانندگان

حضرت آیت الله بهجت)ره(: اگر برای تعجیل در فرج دعا نکنیم 
یا در دعا کردن جدی نباشیم، یا آثار جدیت در ما نباشد، به ضرر 

دنیای ما هم خواهد بود، چه رسد به آخرت.

به دنبال افشاگری کیهان؛
قطعه موسیقی عضو منافقین

 اجرا نمی شود
اجرای قطعه موسیقی منسوب به یک منافق لغو شد.

در پی انتش��ار خبری درباره اجرای قطعه موسیقی یک فرد منسوب به 
منافقین در روزنامه کیهان، از اجرای این قطعه جلوگیری شد.

مدیر مرکز موس��یقی ارش��اد در این باره توضیح داد: این قطعه ساخته 
شده توسط عماد رام خواننده عضو گروهک منافقین سال ۹۰ به عنوان اثری 
بی نام مجوز گرفته بود و زمانی که یکی از گروه های موس��یقی درخواس��ت 
برپایی کنس��رتی را داش��ته اند نام این اثر را نیز در چارت برنامه خود درج 
کرده بودند که اعضای »شورای بررسی درخواست مجوز اجراها« نیز طبق 
وظیفه خود به آثاری که از مرکز موسیقی وزارت ارشاد مجوز گرفته باشند، 

اجازه اجرای آن قطعه را داد.
پیروز ارجمند در گفت وگو با نسیم خاطرنشان کرد: این قطعه به خاطر 
پیروی از سیاست های ارزشی نظام در کنسرت مذکور  اجرا نمی شود. زیرا 

سیاست کاری مان، پیروی از این سیاست های کلان است.
متأسفانه کمبود نظارت دقیق در وزارت ارشاد، تا آنجاست که گنجاندن 
آثار بدنام ترین افراد و س��یاه روترین عناصر به اس��م هنرمند در برنامه های 

موسیقایی و نمایشی، چندان دشوار به نظر نمی رسد!
درباره مجوز به مجرمین فراری

معاون فرهنگی وزارت ارشاد
 خبرنگاران را قانع نکرد!

س�یدعباس صالحی در نشس�ت خبری خود با م�وج انتقادات 
نماینده های رسانه  ها به ارائه مجوز به نویسنده های ضدانقلاب مواجه 

شد و با دادن پاسخ هایی کلی نتوانست خبرنگاران را قانع کند.
به گزارش خبرنگار کیهان، در نشست خبری سیدعباس صالحی معاون 
فرهنگی وزیر ارش��اد عملکرد یکس��اله معاونت فرهنگی توسط مدیران این 

معاونت عنوان شد. 
در این نشس��ت س��یدعباس صالحی  از رسانه به عنوان  ناظر چهارم  و 
مکمل  یاد کرد  و گفت: رویکرد ما توجه به عدالت فرهنگی اس��ت. در این 
راستا با امضای تفاهم نامه با استان  ها حدود 16 میلیارد تومان به آنها اختصاص 
پیدا کرده اس��ت. توجه به حوزه فارس��ی زبان، امضای تفاهم نامه با سازمان 
فرهنگ و ارتباطات و یونسکو از دیگر اقدامات ما در این زمینه بوده است.

معاون فرهنگی وزیر ارش��اد درب��اره زمان صدور مجوز کتاب نیز گفت: 
ملتزم خواهیم بود فرایند بررس��ی کتاب حداقل دو ماهه باشد. التزام ما بر 
بررسی یک  ماهه است اما با مجوز خاص حداکثر طی دو ماه بررسی  ها انجام 

می شود و کتاب  ها بیش از این بلاتکلیف نخواهد بود.
سید عباس صالحی اظهار داشت: باید فضایی در چاپ و نشر ایجاد  شود  
که کار ها به خارج از تهران نیز منتقل شود، امروز چاپ و نشر می تواند محور 

دیپلماسی فرهنگی باشد.
س��ید عباس صالحی معاون فرهنگی وزیر ارشاد در پاسخ به سؤالی که 
به علت مجوز گرفتن آثار نویسنده های ضد انقلابی چون میر فطروس، رضا 
براهنی و کتابی درباره اسماعیل خویی شاعر ملحد فراری می پرداخت، گفت: 
نسبت به این مسئله یقین داشته ایم که بر اساس متنی که در ضوابط آمده 
و با نگاه به محتوا کتاب بررسی می شود. ما کاری به نویسنده نداریم! بلکه 
با توجه به فهم از ضوابط نش��ر می خواهیم به مُر قانون عمل کنیم چرا که 
باید بدانید قانون بد بهتر از بی قانونی است ولی احتیاج به تشویق آن داریم 

و فهم از ضوابط نشر تا الان این بوده که محتوا را بنگریم.
وی ادام��ه داد: برخی  ه��ا می گویند باید به مولد هم نگاه کنیم و ما این 
بحث و فهم را به هیئت نظارت ارجاع می دهیم چون ساختار قانونی بهترین 

فصل الخطاب است و نباید بحث  ها را به سمت لجاجت برد.
ظاه��راً با توجه به فهم مس��ئولان ارش��اد از قان��ون و خلأ های قانونی، 

بدنام ترین عناصر هم می توانند در ایران دست به انتشار آثار خود بزنند!
فعالیت پاتوق نویسندگان ضدانقلاب

 از سر گرفته شد!
ی�ک گروهک منحله که علیه انقلاب اس�لامی فعالیت می کرد، 

بدون مجوز قانونی فعالیت خود را از سر گرفت.
به گزارش نسیم، کانون نویسندگان ایران، پس از هفت سال و با وجود 
من��ع قانون��ی، روز جمعه اقدام به برگزاری مجم��ع عمومی کرد که در این 
جلسه هیئت اصلی دبیران، جانشینان، منشی، بازرسان و صندوق داران این 

کانون مشخص شدند.
برگزاری مجمع عمومی کانون نویسندگان ایران در حالی در فضای باز و 
به دور از نیروهای امنیتی برگزار می شود که براساس اسناد سازمان اطلاعات 
و امنیت رژیم ستم ش��اهی، اعضا و فعالان اصلی آن ارتباطات تنگاتنگی با 
»ساواک« داشتند و پس از انقلاب اسلامی نیز با صدور بیانیه های مختلف 
به معارضه با احکام اسلام و آرمان های انقلاب پرداختند. یک منبع آگاه در 
وزارت ارش��اد در گفت وگو با نس��یم درباره برگزاری این جلسه و همچنین 
برخورد با کانون نویسندگان ایران گفت: این مسئله ربطی به وزارت ارشاد 
ندارد، بلکه این مسئله کاملا متوجه وزارت کشور است و این وزارتخانه باید 
پاسخگوی برگزاری این مجمع باشد. گفتنی است کانون نویسندگان ایران 
ج��دا از خوش خدمتی ه��ای خود به رژیم طاغوت، پ��س از انقلاب در صف 
معاندی��ن نظام، عملًا تا مرز تجزیه طلبی پی��ش رفتند و یا خواهان تهاجم 

نظامی بیگانگان به ایران شدند.
کارنامه این گروهک تا حدی است که دریافت مجوز فعالیت مجدد آن، 
همان قدر تعجب برانگیز است که دریافت مجوز گروهک هایی مثل چریک های 

فدایی خلق، منافقین و...!
ظاهراً س��ایه اباحه گری و مس��امحه حاکم در وزارت ارش��اد، به وزارت 

کشور نیز رسیده است!
بازتاب ضعف مدیریت سازمان سینمایی 

در ونیز !
فیلمی که به واس�طه انتخاب سازمان سینمایی وزارت ارشاد به 
عنوان نماینده سینمای ایران به ونیز رفته است بازتاب هایی منفی 

داشت.
سازمان سینمایی در انتخابی فاقد تدبیر و درایت، فیلم »قصه ها« را به 
عنوان نماینده س��ینمای ایران در هفتاد و یکمین دوره جشنواره فیلم ونیز 
معرفی کرد. این در حالی است که این فیلم به نظر بسیاری از کارشناسان، 
در حد یک نمایش��نامه رادیویی نازل و ش��عارزده است و تصویری منفی از 

سرزمین ما نمایش می دهد.
نمایش این فیلم در جش��نواره فیلم ونیز بازتاب هایی بسیار منفی علیه 
ایران را در پی داش��ت. به طوری ک��ه خبرگزاری رویترز در تحلیلی بر این 
فیلم نوشت: »آنچه تهران را تاریک و متروک نشان می دهد، زندگی مردمی 
اس��ت که تنها پولشان کفایت زنده ماندنشان را می دهد و مجبور به تحمل 
ش��رایط دهشتناک بروکراس��ی، بیکاری، اعتیاد به مواد مخدر و همچنین 

خیانت همسر هستند.« 
همچنین براساس گزارش فارس، امیر العمری منتقد مشهور مصری و 
دبیر س��ابق جشنواره بین المللی فیلم قاهره درباره فیلم بنی اعتماد نوشت: 
»قصه ها« دچار کلیشه های محافظه کارانه ای شده است که نمی تواند به عمق 

مشکلات برود و فیلم سطحی است و در حدی که ادعا می کند، نیست.
وی فیلم بنی اعتماد را به دلیل دیالوگ های فراوان و ریتم کند شکست 
خورده می داند و با اشاره به صحنه حضور مهدی هاشمی در اداره و مشکلات 
بروکراسی که با آن مواجه می شود می افزاید: این فیلم خسته کننده، خشک 

و عاری از تخیل های لازم برای یک فیلم سینمایی است.

اوصاف حج گزاران غیرواقعی
»گروهی از مردم ش��ام برای مراسم حج به مکه می آیند 

)که اوصافشان چنین اس��ت( مردمی کوردل، گوش هایشان 

در ش��نیدن حق ناش��نوا، و دیده هایشان نابینا، که حق را از 

راه باط��ل می جویند، و بن��ده را در نافرمانی از خدا، فرمان 

می برند، دین خود را به دنیا می فروش��ند، و دنیا را به بهای 

سرای جاودانه نیکان و پرهیزکاران می خرند«.
نهج البلاغه- نامه 33

توقف بررسی صلاحیت رؤسای دانشگاه ها
در شورای عالی انقلاب فرهنگی

در جلسه هفته جاری شورای عالی انقلاب فرهنگی، روند معرفی 
و تایید سرپرس�تان معرفی شده از س�وی فرجی دانا حذف شد و به 

درخواست نجفی این روند قرار است تغییر کند.
پیش از این اعلام شده بود که در این جلسه صلاحیت 15 تن از سرپرستان 
دانشگاه  ها که توسط فرجی دانا منصوب شده اند، بررسی می شود اما با آمدن 

نجفی به وزارت علوم همه چیز در این باره تغییر کرد.
در عین حال نجفی از ش��ورای عالی انقلاب فرهنگی خواس��ته تا اسامی 
سرپرستان در این جلسه در دستور کار قرار نگیرد تا بتواند روی این اسامی 
بررسی مجددی داشته باشد. دور از ذهن نیست که نجفی قصد داشته باشد 
تعدادی از این سرپرس��تان را که هم اکنون در دانش��گاه مشغول به فعالیت 

هستند، تغییر دهد.
میرزاده پاسخگوی شایعه

ویژه خواری نزدیکانش باشد
جمعیت دانشجویان حامی عدالت اسلامی با ارسال نامه ای خطاب به 
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی، خواستار پاسخگویی نامبرده در خصوص 

شایعه بهره مندی نزدیکانش از امکانات دانشگاه آزاد شد.
در بخش هایی از این بیانیه آمده است:

جن��اب آقای میرزاده! با احترام علی رغم پیگیری های متعدد مکاتباتی و 
رسانه ای برای ملاقات با شما جهت پاسخگویی به برخی شبهات ایجاد شده 

برای جامعه دانشگاهی لکن پاسخی تاکنون دریافت نگردیده است.
برابر برخی شایعات نزدیکان نسبی جنابعالی از امکانات مردم و دانشگاه 
مثل داشتن راننده و دفتر شخصی در دانشگاه آزاد بهره می برند آیا این موضوع 

صحت دارد یا خیر؟ اگر دارد علت آن چیست؟ 
برابر قوانین مصوبه دانشگاه آزاد اسلامی کارمندان واحد ها نمی توانند در 
واحد محل اشتغال ادامه تحصیل دهند، حال آنکه براساس برخی مستندات 
بعضی مدیران در واحد محل کار در مقطع ارشد و دکتری در حال تحصیل 
هستند آیا این موضوع مورد وثوق جنابعالی است یا خیر؟ در صورتی که هست 

آیا شبهه بهره مندی از رانت و ارتباطات متصور نخواهد بود؟
حس��ب وظیفه ذاتی جنبش های دانش��جویی یعنی مطالبه گری و نقد 
منصفانه برای بهبود و اصلاح امور و همچنین رفع برخی ش��بهات و شایعات 
ک��ه م��ورد تاکید مقام معظم رهب��ری، تقاضا داریم در خص��وص این موارد 

شفاف سازی شود.
توصیه حجت الاسلام قرائتی

 به وزارت علوم
رئیس ستاد اقامه نماز کشور گفت: وزارت علوم نسبت به پوشش 

بانوان در دانشگاه  ها حساس باشد.
به گزارش تسنیم، حجت الاسلام محسن قرائتی که در جمع کارگروه های 
علمی اساتید بسیجی سراسر کشور سخنرانی می نمود، اظهار کرد: باید قدمی 
برای جوانان برداشته شود و رابطه تنگاتنگی اساتید با جوان  ها در دانشگاه  ها 

وجود داشته باشد.
رئیس س��تاد اقامه نماز کش��ور درب��اره وضعیت حجاب در دانش��گاه  ها 
خاطرش��ان کرد: پوشش دختران در دانشگاه باید مناسب باشد و باید نسبت 

به این مسئله حساس بود.
وی با بیان اینکه روحانیون مساجد را فراموش نکنند، افزود: روحانیون ما 
به دلیل اینکه در دانشگاه تدریس می کنند نباید کاراصلی خودشان که تبلیغ 

دین است را فراموش کنند.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
با حضور معاون اول رئیس جمهور، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر نیرو، معاون علمی 
و فناوری رئیس جمهور، اس�تاندار اصفهان، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس 
ش�ورای اس�لامی و تعدادی از مس�ئولان استانی و شهرس�تان، 5 پروژه توسعه شامل  
مگامدول احیا مس�تقیم ش�ماره 2 پروژه ش�هید خرازی، تصفیه خانه پساب صنعتی و 
بهداش�تی، پست 400/33 کیلوولت و توسعه پس�ت 33 مرکزی، تصفیه خانه های آب 
صنعتی و آش�امیدنی و اس�تخر ذخیره آب و دریاچه مصنوعی در ناحیه فولادسازی و 

نورد پیوسته سبا به بهره برداری رسید.
دکتر جهانگیری در مراسم افتتاح پروژه های توسعه شرکت فولاد مبارکه:

ایران یکی از خاستگاه های مهم صنعت فولاد است
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه برخی صنایع پیشران هستند و نقش موثری در ایجاد صنایع 
پایین دستی خود دارند، گفت: صنایع معدنی یکی از این صنایع است و دراین میان صنعت فولاد، 

صنعتی پراهمیت است و بی تردید ایران یک خاستگاه مهم در صنعت فولاد به شمار می رود.
»دکتر اس��حاق جهانگیری« در مراس��م افتتاح پروژه  های توسعه در شرکت فولاد مبارکه اظهار 
داشت: صنعت فولاد نیاز به چند مولفه دارد که همه آنها در ایران موجود است. یکی از نیازهای 
اصلی تولید فولاد، سنگ آهن است که ذخایر عظیمی از آن در ایران وجود دارد و این درحالیست 

که بسیاری از کشورهای تولید کننده فولاد، سنگ آهن را وارد می کنند.
معاون اول رئیس جمهور همچنین صنعت فولاد را صنعتی انرژي  بر خواند و افزود: خوشبختانه در 
ایران ذخایر و منابع گازی بسیار فراوانی وجود دارد که البته لازم است برای استفاده از این منابع 

سرمایه گذاری های لازم صورت گیرد.
وی اضافه کرد: به هیچ عنوان نباید این ذلت را بپذیریم که یک کش��ور کوچک بتواند در پارس 
جنوبی که حق ملت ایران اس��ت، با س��رمایه گذاری بیشتر، استفاده بیش��تری از ذخایر و منابع 

مشترک داشته باشد.
دکتر جهانگیری در ادامه با اش��اره به نیروی انس��انی متخصص در صنعت فولاد خاطرنشان کرد: 
صنعت فولاد مجرب ترین مهندسان و متخصص ترین نیروها را درخود جای داده و این نیز یکی 

از ویژگی های مثبت برای صنعت فولاد در کشور است.
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: مجموعه این ویژگی ها و مولفه ها که برای توسعه صنعت فولاد 
در ای��ران وجود دارد، باید توجه س��رمایه گذاران و بخ��ش خصوصی را به خود جلب کند چرا که 

صنعت فولاد یکی از بهترین بخش ها برای سرمایه گذاری است.
وی افزود: البته برای توسعه صنعت فولاد نیازمند آن هستیم که یک نقشه راه دقیق و جامع تدوین 
شود و وزارت صنعت، معدن و تجارت برنامه ریزی و طراحی لازم را در این خصوص انجام دهد تا 

هدف گذاری های تعیین شده برای توسعه صنعت فولاد در کشور محقق گردد.
دکتر جهانگیری همچنین با اشاره به اینکه توسعه انواع صنایع نیازمند منابع آبی است، گفت: از 
آنجا که اصفهان با مشکل کمبود آب مواجه است باید در نظر داشته باشیم صنایعی که مصرف 
آبی زیادی دارند در اصفهان ایجاد نش��ود بلکه باید به س��مت صنایعی برویم که به آب کمتری 

نیاز داشته باشند.
مع��اون اول رئیس جمه��ور در ادامه به زاینده رود نیز اش��اره و تصریح ک��رد: یکی از دردآورترین 
مس��ایل و مش��کلات استان اصفهان مشکلات زاینده  رود اس��ت که هیچ ایرانی نمی تواند بپذیرد 

زاینده  رود خشک باشد.
وی تصریح کرد: حتما باید برای این مشکل راه حلی پیدا کنیم و انتظار می رود 
همه کس��انی که می توانند در افکار عمومی با فرهنگ جامعه تاثیرگذار باش��ند، 
فرهنگ صرفه جویی و اس��تفاده بهینه از آب را در میان مردم و بخصوص مردم 

اصفهان ترویج دهند.
دکتر جهانگیری با بیان اینکه ۹2 درصد آب کشور در بخش کشاورزی مصرف 

می ش��ود، بر لزوم اس��تفاده از روش های نوین آبیاری و بهره وری در آب تاکید کرد و گفت: اگر در 
بخش کش��اورزی تنها 1۰ درصد صرفه جویی صورت گیرد بخش زیادی از مش��کلات کمبود آب 

کشور رفع خواهد شد.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اقدامات انجام شده در فولاد مبارکه در راستای کاهش مصرف 
آب علیرغم افزایش تولید در این شرکت گفت: فولاد مبارکه توانسته است در مصرف آب کاهش 
66 درصدی داشته باشد که جای تقدیر دارد لذا متصدیان و فعالان صنایع کل کشور نیز بایستی 
موضوع بهره وری آب را مورد توجه قرار داده و با استفاده از شیوه های نوین، در استفاده بهینه از 

منابع آبی نهایت تلاش خود را انجام دهند.
وی ب��ا اش��اره به اعتبار قابل توجهی که برای صرفه جویی در بخ��ش انرژی در اختیار دولت قرار 
گرفته است، گفت: دولت اجازه پیدا کرده است 1۰۰ میلیارد دلار برای بهینه سازی مصرف انرژی 
استفاده کند و صاحبان صنایع و بخش کشاورزی می توانند از این اعتبارات برای کاهش مصرف 

انرژی استفاده نمایند.
معاون اول رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنانش با تاکید بر اینکه اصفهان می تواند کانون 
اصلی توسعه کشور باشد، خاطرنشان کرد: در بازدیدی که از شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
داش��تم، معتقدم اصفهان می تواند با توس��عه صنایع دانش بنیان که متکی به فکر و اندیشه انسان 

است، زمینه توسعه این نوع صنایع را در این استان افزایش دهد.
دکتر جهانگیری به جاذبه های گردش��گری و تاریخی استان اصفهان نیز اشاره کرد و گفت: یکی 
دیگر از زمینه های توس��عه اس��تان اصفهان، توسعه گردشگری اس��ت که باید به طور ویژه به آن 

پرداخته شده و بسترهای لازم برای توسعه صنعت گردشگری فراهم گردد.

معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اهمیت حمایت از صنایع بزرگ در کشور گفت: برخی صنایع 
بزرگ زمینه های ایجاد صنایع کوچک تر و اش��تغالزایی فراوانی در سطح کشور را فراهم می کنند 

که لازم است حمایت های بیشتری از این نوع صنایع انجام شود.
وی تصریح کرد: صنعت فولاد یک زنجیره به هم پیوس��ته اس��ت که از معدن ش��روع می شود تا 
محصول نهایی تبدیل شود، لذا به نظر می رسد در بخش تولید فولاد گلوگاه هایی وجود دارد که 

برای تکمیل این زنجیره لازم است سرمایه گذاری لازم انجام شود.
جهانگیری خاطرنشان کرد: شرکت فولاد مبارکه همانطوری که گفته شد نیاز بیش از 1۰۰۰ واحد 
صنعتی را به طور مستقیم تامین می کند، لذا اگر بحرانی در این شرکت ایجاد شود واحدهای بعدی 
که از محصولات فولاد مبارکه استفاده می کنند دچار مشکل و بحران می شوند و به تبع آن 2۰۰۰ 

واحد صنعتی و خدماتی که سرویس می دهند نیز با بحران مواجه خواهند شد.

دکتر جهانگیری با اش��اره به اینکه باید قدر واحدهای بزرگ صنعتی را دانس��ت، افزود: واحدهای 
بزرگ همچون فولاد مبارکه، سرمایه های کشور هستند که صنعت کشور را با خودشان به تحرک 

وا می دارند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت:

امروز در صنعت خودکفا و خوداتکا هستیم
»مهندس محمدرضا نعمت زاده« وزیر صنعت معدن و تجارت در مراسم افتتاح طرح های توسعه 
ش��رکت فولاد مبارکه اصفهان با تبریک افتتاح پروژه های شرکت فولاد مبارکه و نیز هفته دولت 
اظهار داش��ت: خوشبختانه معاون اول رئیس جمهور خود صنعتگر بوده و هستند و مشوق وزارت 
صنعت، معدن و تجارت در هیئت وزیران در جهت توسعه فعالیت های تولیدی کشور نیز می باشند.
وی ضمن تشکر از همکاران پیمانکار، مشاوران، سرمایه گذاران و همه دست اندرکارانی که موجب 

تکمیل این پروژه ها و خوشحالی مردم سرافراز ایران اسلامی شدند، افزود: صنعت فولاد کشور به 
عنوان یکی از صنایع پایه کشور مورد عنایت وزارت صنعت، معدن و تجارت بوده و هست. البته 
به خاطر برخی مس��ائلی که س��الهای گذشته صورت پذیرفت بعضی از حلقه هایی که در تکمیل 
زنجیره تولید فولاد باید س��رمایه گذاری می ش��ده یا به موقع انجام نشده یا با مشکلاتی همچون 

تحریم مواجه شده است.
وزی��ر صنع��ت، معدن و تج��ارت تصریح کرد: ما بر ای��ن اهتمام ورزیده ایم ک��ه با کمک تمامی 
س��رمایه گذاران، بتوانیم طرح های مورد نیاز برای تکمیل این زنجیره را متعادل و هم وزن پیش 
ببریم. در حال حاضر در چندین بخش از این زنجیره به خصوص کنسانتره، گندله، آهن اسفنجی 
و فولادخام محدودیت داریم که انش��اء ا... با تلاش و کوش��ش هرچه بیش��تر این مشکلات مرتفع 

خواهد شد.
وی اظهار داش��ت: معادن سنگ آهن گرچه نس��بت به نیاز امروز مناسب است اما باید توسعه در 
این بخش را انجام دهیم. در بخش نورد، حدود 34 میلیون تن ظرفیت نصب ش��ده داریم و این 
در حالی است که در حال حاضر 16 میلیون تن فولاد خام تولید می کنیم که امسال باید برخی 

از مواد اولیه را وارد کنیم تا طرح های تکمیلی به نتیجه برسد.
مهندس نعمت  زاده با تش��کر از کارکنان فولاد مبارکه و با اش��اره به س��ال 135۹ و آغاز پروژه 
فولادمبارکه افزود: در سال 135۹ با حضور مسئولان وقت در اینجا بیابانی را نظاره گر بودیم که 
امروز با همت مثال زدنی همه کارکنان این واحد معظم به بزرگترین تولیدکننده آهن اسفنجی 
جهان و بزرگ ترین تولیدکننده فولاد خام در خاورمیانه تبدیل شده است که امید است بتوانیم 
اینچنین سرمایه گذاری ها را هم در سراسر کشور و هم در خارج از کشور به مرحله اجرا درآوریم 

چرا که بر این باوریم که کشور جمهوری اسلامی ایران از لحاظ دانش فنی مهندسی و ساخت 
تجهیزات در ش��رایط و مرحله ای اس��ت که می توان گفت ما در این صنعت خودکفا و خوداتکا 
هستیم و اگر در بعضی از موارد وارداتی هم صورت می گیرد به جهت توجه به اقتصاد موضوع است.
وزیر صنعت ،معدن و تجارت در پایان خاطرنشان کرد: مدیران باید جسارت بیشتری داشته باشند و 
به توانایی های داخلی بیشتر متکی باشند تا براساس منویات مقام معظم رهبری در قالب سیاست های 

اقتصاد مقاومتی، اتکا همه کشور ابتدا به تولید و اشتغال و سپس به صادرات غیرنفتی باشد.
مدیرعامل ش��رکت فولاد مبارکه نیز در این مراس��م در خصوص افتتاح مگامدول احیا مس��تقیم 
ش��ماره 2 پروژه ش��هید خرازی گفت: با بهره برداری از این پروژه ظرفیت تولید آهن اسفنجی در 
گروه ش��رکت فولاد مبارکه اصفهان س��الیانه به 11/3 میلیون تن می رسد و هدف از اجرای طرح 
مگامدول طرح شهید خرازی که امروز به بهره برداری رسید تولید سالیانه  1/5 میلیون تن آهن 
اسفنجی می باشد که با ارزش سرمایه گذاری 18۰ میلیون یورو در مدت سه سال اجرایی شد و از 

این طریق زمینه اشتغال برای 36۰ نفر به صورت مستقیم فراهم گردید.
»بهرام سبحانی« همچنین درخصوص طرح تصفیه خانه پساب صنعتی و بهداشتی فولادسازی و نورد 
پیوسته سبا اظهار داشت: اهداف این پروژه حذف روغن، جامدات معلق و سختی موقت، ترسیب 
فلوراید موجود بر فاضلاب خام، تنظیم ph فاضلاب و کاهش جامدات محلول در آب، تولید آب 
تصفیه به گونه ای که خروجی آن آب صنعتی بوده و توسط لوله خط انتقال برای استفاده مجدد در 
خط تولید به تصفیه خانه آب برمی گردد، تصفیه فاضلاب بهداشتی تولیدی در فولاد سبا، استفاده 
مجدد از فاضلاب تصفیه شده برای فضای سبز طبق استانداردهای محیط زیست کشور می باشد 

که به مدت 28 ماه با سرمایه گذاری 112 میلیارد ریال به بهره برداری رسید.
وی در زمینه توسعه و بهینه سازی پست 4۰۰.33 کیلوولت و توسعه پست 33 کیلوولت مرکزی 
در فولادسازی و نورد پیوسته سبا نیز افزود: هدف ما تامین برق مورد نیاز جهت توسعه فولادسازی 
نورد پیوسته سبا تا ظرفیت 1/6 میلیون تن در سال و ایجاد یک ایستگاه پست 33 کیلوولت جهت 
تغذیه واحد احیا مس��تقیم و توسعه پست 33 کیلوولت مرکزی جهت تغذیه پلنت های اکسیژن 
و تصفیه خانه های آب صنعتی و آشامیدنی و پساب صنعتی و بهداشتی می باشد که مدت اجرای 

این پروژه 28 ماه با سرمایه گذاری حدود 35۰ میلیارد ریال اجرایی شد.
دکتر س��بحانی تصفیه خانه های آب صنعتی، آش��امیدنی و اس��تخر ذخیره آب در فولادسازی و 
نورد پیوس��ته س��با را از دیگر پروژه های این افتتاحیه معرفی کرد و گفت: این پروژه با 35 ماه و 
 PELLET REACTOR سرمایه گذاری 244 میلیارد ریال و با مزایای اضافه نمودن سیستم
به فرآیند تصفیه آب، تعدیل همزمان پارامترهای ناخواس��ته آب، کاهش مصرف انرژی، کاهش 

اتلاف آب به صورت پساب، تولید پسماند بدون مشکل زیست محیطی به بهره برداری رسید.
دریاچه مصنوعی فولادسازی و نورد پیوسته سبا چهارمین پروژه مورد بهره برداری این ناحیه بود 
ک��ه مدیرعامل فولاد مبارکه هدف از اجرای آن را احداث دریاچه مصنوعی با ظرفیت نامی 3۰۰ 
هزار مترمکعب، بمنظور اس��تفاده جهت خنک کاری س��رباره های واحدهای فولادسازی و نورد و 
استفاده در فضای سبز اظهار داشت و افزود: این پروژه با سرمایه گذاری 77 میلیارد ریال بمدت 

25 ماه اجرا گردید.
وی همچنین در ادامه به تبیین عملکرد این شرکت در مسیر توسعه و تعالی پرداخت و گفت: شرکت 
فولاد مبارکه به عنوان بزرگترین کارخانه فولادسازی در سطح خاورمیانه افتخار دارد با 11/3 میلیون 

تن ظرفیت آهن اسفنجی به عنوان بزرگترین تولیدکننده آهن اسفنجی در جهان مطرح است.
دکتر س��بحانی با اش��اره به محصولات تولیدی فولاد مبارکه گفت: انواع ورق های 
گرم، س��رد و ورق های پوش��ش دار )قلع اندود، گالوانیزه و رنگی( در شرکت فولاد 
مبارکه تولید می ش��ود و ظرفیت فولادکش��ور در سند چش��م انداز 14۰4 حدود 
55 میلیون تن پیش بینی ش��ده اس��ت که سهم فولاد مبارکه در تولید فولاد خام 
کش��ور در س��ال ۹2 معادل 5۰/1 درصد، ذوب آهن اصفهان 15/۹ درصد، شرکت 
ملی فولاد ۹/2 درصد و فولاد خوزس��تان 24/8 درصد بوده اس��ت ضمن اینکه در 
چهار ماهه اول سال ۹3 شرکت فولاد مبارکه سهم 5۰/7 درصد، ذوب آهن 18/3، شرکت ملی 
فولاد 8/5 و فولاد خوزستان 22/5 درصد را به خود اختصاص داده اند که این روند از سال 8۹ 

تاکنون رو به افزایش می باشد.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با اشاره به آخرین رتبه بندی شرکت های فولادسازی منطقه، گروه 
فولاد مبارکه را بعد از شرکت اردمیر ترکیه در رتبه دوم معرفی کرد و گفت: این در حالی است که 
فولاد مبارکه در سال ۹2 رتبه اول کشور را با تولید 7 میلیون و 17 هزار تن فولاد خام به خود 

اختصاص داده که نسبت به سال ۹1 با 8 درصد افزایش تولید روبرو بوده است.
دکتر سبحانی افزود: ما در فولاد مبارکه در راستای سند چشم انداز کشور، نقشه راه توسعه های 
فولاد مبارکه را تعریف نموده ایم که با اجرای این طرح های توس��عه س��هم بیش از 5۰ درصدی 

تولید این شرکت تا سال 14۰4 حفظ خواهد شد.
وی فولاد مبارکه را یک شرکت ملی قلمداد نمود و گفت: فعالیت های این شرکت در سراسر کشور 

پراکنده شده بطوری که توسعه های خود را در نقاط مختلف کشور دنبال می کند.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه افزود: ظرفیت تولید در فولاد سبا از 7۰۰ هزار تن به 1/6 میلیون 
تن کلاف گرم، هرمزگان از ظرفیت 1/5 میلیون تن به 3 میلیون تن تختال، گالوانیزه کاش��ان با 
ظرفی��ت 1۰۰ ه��زار تن ورق گالوانیزه، ورق خودرو چهارمح��ال و بختیاری با ظرفیت 4۰۰ هزار 
تن در س��ال و همینطور طرح فولاد س��فید دشت که یک طرح استانی با ظرفیت 8۰۰ هزار تن 
می باشد با اجرای طرح های توسعه آن به 2 میلیون تن خواهد رسید از نمونه های بارز این فعالیت ها 
می باش��د ضمن اینکه مجموعه ای در س��نگان داریم که 5 میلیون تن کنسانتره و 5 میلیون تن 

گندله تولید خواهد کرد.

باحضورمعاوناولرئيسجمهورطرحهایتوسعهای
شرکتفولادمبارکهبهبهرهبرداریرسيد

* معاون اول رئیس جمهور: یکی از دردآورترین مسایل و مشکلات 
استان اصفهان، مشکلات زاینده رود است که هیچ ایرانی نمی تواند 

بپذیرد زاینده رود خشک باشد.

* دکتر اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور به اتفاق معاون علمی و فناوری رئیس جمهور، وزیر 
نیرو، استاندار اصفهان، مدیرعامل فولاد مبارکه، جمعی از مدیران ارشد کشور و مسئولان استانی با 
حضور در معراج الشهدای شرکت فولاد مبارکه نسبت به مقام شامخ شهدای نام آشنای این شرکت 

ادای احترام نموده و با آرمان های بلند شهدای هشت سال دفاع مقدس تجدید میثاق نمودند.

اخبار دانشگاه

کارشناسان با اشاره به تحریم های جدید آمریکا علیه ایران:

دیپلمات های كشورمان دشمن را بهتر بشناسند
به دنبال قرار گرفتن ش�خصیت ها و شرکت های 
جدید در لیست تحریم های ضد ایرانی آمریکا، فعالان 
و کارشناسان سیاسی ضمن تاکید بر غیرقابل اعتماد 
بودن آمریکا اظهار داشتند: دستگاه دیپلماسی دشمن 

را بهتر بشناسد.
رئی��س مرکز امور بین الملل حزب مؤتلفه اس��لامی با 
تاکید بر اینکه دلیلی برای ادامه انجام تعهدات وجود ندارد 
گفت: باید برای مقابله با این زیاده خواهی ها از اجرای بقیه 
بندهای توافقنامه ژنو خودداری کنیم زیرا ما در یک مسیر 

یک طرفه قرار گرفته ایم.
حمیدرضا ترقی در گفت وگو با فارس با اشاره به تصویب 
تحریم های جدید از س��وی آمریکا علیه جمهوری اسلامی 
ایران اظهار داشت: بعد از توافق ژنو و علیرغم اینکه در این 
توافقنامه تاکید شده بود هیچ تحریم جدیدی نباید از سوی 
ش��ورای امنیت و 1+5 اعمال ش��ود، ولی 6۰ تحریم جدید 
علیه ایران تصویب ش��ده که تحریم های مصوب روز جمعه 

در همین مجموعه قابل تجزیه و تحلیل است.
رئیس مرکز امور بین الملل حزب مؤتلفه با تاکید بر اینکه 
امروز دلیلی برای ادامه انجام تعهدات از س��وی ایران وجود 
ندارد، بیان داش��ت: باید برای مقابله با این زیاده خواهی ها 
از اجرای بقیه بنده��ای توافقنامه ژنو خودداری کنیم زیرا 
م��ا در یک مس��یر یکطرفه قرار گرفتی��م و حاصلی وجود 

نخواهد داشت.
ترق��ی با تاکید بر اینکه اق��دام متقابل و مقابله به مثل 
می توان��د از ادام��ه تصویب تحریم های جدی��د جلوگیری 

کند، گفت: اگر در گذش��ته وزارت امور خارجه کش��ورمان 
و دستگاه دیپلماسی در برابر تحریم ها ایستادگی می کرد و 
واکنش نشان می داد آنها امروز اینگونه دست به تحریم های 

جدید نمی زدند.
قائم مقام جمعیت رهپویان نیز با اش��اره به رفتار دولت 
اصلاحات در قبال تحریم ها گفت: در آن زمان وقتی تحریم 
را پذیرفتی��م و تمام��ی دره��ا را به روی آنها ب��از کردیم و 
راستی آزمایی را تا حد ممکن انجام دادیم به سمت تعطیلی 
کامل مراکز هسته ای ما رفتند و امروز همان مسیر در حال 

تکرار شدن است.
پرویز س��روری با اشاره به تصویب تحریم های جدید از 
سوی آمریکا علیه کشورمان اظهار داشت: منتظر بودیم که 
بعد از شکست فاحش آمریکا در غزه و نازشستی که جمهوری 
اسلامی ایران به آنها وارد کرد برای جبران این حقارت بزرگ 
بین المللی دست به این اقدامات بزنند و برای کاهش هجمه 

رسانه ای، تحریم های جدیدی را در نظر بگیرند.
عضو ش��ورای ش��هر تهران با تاکید بر اینکه دس��تگاه 
دیپلماس��ی کشورمان به دنبال بازی برد-برد است در عین 
ح��ال تصریح کرد: آمریکا به دنبال رس��یدن به یک نتیجه 
منطقی نیست آنها به دنبال باخت ما هستند، باید تجدیدنظر 

اساسی در روند مذاکرات صورت بگیرد.
محمدکاظم انبارلویی مسئول سیاسی حزب مؤتلفه نیز 
گفت: با وجود تحریم ها ایران در هیچ شرایطی میز مذاکرات 

را ترک نخواهد کرد چرا که منطق ایران مشخص است.
وی ادام��ه داد: این تحریم ها مس��لماً خ��لاف توافق با 

1+5 است، چرا که این گروه متعهد شده بودند تحریم های 
جدی��دی را علیه ایران وضع نمی کنند، در حالیکه 1+5 به 
ویژه آمریکا در عمل نشان داد که نسبت به آنچه که تعهد 

داده، پایبند نبوده است.
این فعال سیاسی ضمن توصیه به مسئولان دیپلماسی 
کشور افزود: طبیعی است که موضع جمهوری اسلامی ایران 
نسبت به عملکرد غرب باید صریح و روشن باشد، همان گونه 
که مقام معظم رهبری فرموده اند، آمریکایی ها قابل اعتماد 
نیستند و پس از توافق، تهدید و تحریم هایشان بیشتر شده 
است، مشخص می شود که مقام معظم رهبری برای شناخت 

دشمن از چه هوشیاری برخوردار هستند.
وی اضافه کرد: دس��تگاه دیپلماس��ی ما باید دشمن را 
صریح تر و ش��فاف تر بشناسند، چرا که آنان پس از 5 دوره 
مذاک��ره در وین به هیچ یک از تعهدات خود عمل نکردند، 
این در حالی بود که ایران به تمام تعهدات خود طبق گزارش 

آژانس عمل کرد.
اس��ماعیل کوثری عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس 
نیز با بیان اینکه به هیچ وجه به آمریکایی ها اطمینان نداریم 
گفت: اگر می خواستند به معنای واقعی مذاکره صورت گیرد 

تحریم جدیدی تصویب و اجرا نمی شد.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی در ادامه 
تصریح کرد: طبق فرمایش مقام معظم رهبری ما به آمریکایی 
ه��ا به هیچ وجه اطمینان نداریم، چون اگر آمریکایی ها هر 
موقع بفهمندکه چیزی به نفع شان است به نام مذاکره جلو 
می آیند تا منافع بیش��تری نصیب ش��ان شود و اگر هم که 

در جایی شکس��ت بخورند از راه زور، فش��ار و تحریم علیه 
کشورها وارد می شوند.

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی در 
پایان تصریح کرد: تحریم های جدید علیه جمهوری اسلامی 
ایران هیچ اثری نخواهد گذاشت و بهتر است که آمریکایی ها 
از تفک��ر زیاده خواهی و زورگویی علیه ملت ایران دس��ت 
بردارند تا مذاکره ادامه پیدا کند وگرنه تیم مذاکره کننده ما 
باید هوشیارانه به مقابله با این رفتار آمریکایی ها در مذاکرات 
بپردازد تا آنها هم بدانند که ما از کنار این مسائل بی تفاوت 

نخواهیم گذشت.
منصور حقیقت پور عضو دیگر کمیسیون امنیت ملی نیز 
با بیان اینکه تحریم های جدید نیت پلید آمریکا را نشان داد 

گفت: نباید به رابطه با آنها دلخوش باشیم.
عضو کمیسیون  امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
ش��ورای اسلامی تصریح کرد: این بی حرمتی صورت گرفته 
از سوی آمریکایی ها بی حرمتی درشتی علیه مردم متمدن 
ایران است که نیت پلید آمریکایی ها را نشان داد که هیچ گاه 
نباید به رابطه با آمریکا دلخوش کنیم، بلکه باید کمر همت 
خود را با اقتصاد مقاومتی محکم و مس��ائل اقتصادی خود 

را سامان دهیم.
یدالله جوانی مش��اور نماینده ولی فقیه در سپاه نیز 
گف��ت: آمریکا ب��ا تحریم های اخیر نش��ان داد که قابل 
اعتماد نیست و دس��تگاه دیپلماسی باید این پیام را به 
جهانیان مخابره کند که عامل شکست احتمالی مذاکرات 

آمریکا خواهد بود.

رئیس سازمان حج و زیارت:
ثبت نام جدید حج و عمره

 فعلًا امکان پذیر نیست
رئی�س س�ازمان حج و زیارت  در خصوص زم�ان ثبت نام جدید حج 
و عم�ره گفت: ۶ میلی�ون و ۸00 هزار نفر در صف انتظار اعزام به عمره و 
یک و نیم میلیون نفر در صف انتظار اعزام به حج هس�تند و با توجه به 
س�همیه اي که در سالهاي اخیر به زائران ایراني تعلق گرفته، امکان ثبت 
نام جدید براي عمره مفرده شاید تا چهار پنج سال آینده فراهم شود و 

ثبت نام براي حج تمتع به زمان دورتري موکول مي شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رساني حج، سعید اوحدي گفت: اولین گروه از عوامل 
ستادي 1۰ شهریورماه به عربستان اعزام مي شوند و نخستین گروه از زائران ایراني 
حج تمتع ساعت 2۰:3۰ روز جمعه 14 شهریور ماه عازم مدینه منوره خواهند شد.

وي در خصوص س��همیه زائران ایراني در حج امس��ال بیان کرد: امسال نیز 
همچون س��ال گذش��ته سهمیه ایران در حج 64 هزار نفر است و بر اساس اعلام 
دولت عربس��تان بدلیل طرح توسعه مسجدالحرام سهمیه حج سال آینده نیز به 
همین میزان خواهد بود و امیدواریم بر اس��اس قولي که دولت عربس��تان داده 
اس��ت از دو س��ال آینده کاهش س��همیه جبران ش��ود و به مرز حداقل دو برابر 

سهمیه فعلي برسیم.
اوحدي درباره نقل و انتقال اس��ناد س��پرده گذاري حج و عمره توضیح داد: 
براي اولین بار در عمره گذشته انتقال فیش هاي عمره اولویت دار آزاد شد و براي 
فیش هاي حج که نوبت آن اعلام ش��ده، مانع��ي وجود ندارد که در این خصوص 
متقاضیان مي توانند به ادارات حج و زیارت استان  ها و دفاتر خدمات زیارتي سراسر 

کشور مراجعه کنند.
امکان تبدیل اسناد حج به سه سند عمره مفرده

وي در خصوص تبدیل فیش هاي حج تمتع به فیش هاي عمره گفت: با توجه 
به کثرت زائران در صف انتظار اعزام به حج، بر اساس مصوبه شوراي برنامه ریزي 
بعثه مقام معظم رهبري امکان تبدیل اسناد حج تمتع به 3 فیش عمره مفرده فراهم 
است. رئیس سازمان حج و زیارت زائران را به پرهیز از بازار گردي  ها در ایام سفر 
معنوي حج توصیه کرد و گفت: آیت الله مکارم شیرازي به زائران توصیه مي کنند 
که در س��فر حج به دنبال چیزهایي باش��ند که فقط در آنجا هست و در جاهاي 
دیگر پیدا نمي ش��ود که آن هم توفیق حضور در س��رزمین وحي و فضاي معنوي 
حج و همچنین زیارت پیامبر گرانقدر اسلام )ص( و ائمه مظلوم بقیع )ع( است.

جنبش جهاد اسلامی فلسطین از حمایت جمهوری 
اسلامی ایران از مقاومت و ملت فلسطین تشکر کرد.
ابوحمزه، س��خنگوی گرو هان های قدس شاخه نظامی 
جنبش جهاد اسلامی فلسطین در کنفرانس مطبوعاتی در 
غزه از کشورهای حامی مقاومت فلسطین قدردانی و اعلام 
کرد: مقاومت فلسطین از همه کشورها و ملل حامی مقاومت 
فلس��طین خصوصا ایران، حزب الله لبنان و سودان به علت 
حمایت از مقاومت  ملت فلسطین تشکر و قدردانی می کند.
س��خنگوی گروهان ه��ای ق��دس در ادام��ه ب��ه رژیم 
صهیونیستی نسبت به از س��رگیری تجاوزات خود هشدار 
داد و تاکی��د ک��رد: رژیم اس��رائیل باید بدان��د که مقاومت 
فلسطین آماده نشان دادن مناسب ترین واکنش به هر گونه 

تجاوزگری است.
ب��ه گزارش ایرن��ا، »کاید الغول«، عضو دفتر سیاس��ی 
جبهه خلق برای آزادی فلسطین نیز با اشاره به حمایت های 
جمهوری اسلامی ایران گفت: در اهمیت ایستادن جمهوری 
اس��لامی ایران در کنار ملت و مقاومت فلس��طین تردیدی 

وجود ندارد، ایران از ابتدای انقلاب اسلامی همواره به ملت 
و مقاومت فلسطین در رویارویی با دشمن صهیونیستی که 
اس��تکبار جهانی به سرکردگی آمریکا در پشت سر آن قرار 

دارد، کمک و از آن حمایت کرده است.
وی تاکی��د ک��رد که پی��روزی عزتمندانه و ب��ا اقتدار 
مقاومت فلس��طین در جنگ 51 روزه غزه یکی از تجلیات 
این کمک ها بود. کاید الغول افزود: به همه آزادگان جهان و 
در راس آنها رهبری و دولت و ملت ایران و حزب الله لبنان 
که در این جنگ کنار ملت و مقاومت فلسطین ایستادند تا 
به یک موفقیت و پیروزی بزرگ ختم ش��ود، خالصانه درود 
می فرستیم. وی اظهار داشت: ما این نقش بزرگ و اهمیت 
و ضرورت آن را در افزایش توان موثر مقاومت که قبلا فاقد 

آن بود، درک می کنیم و ارج می گذاریم.
عضو دفتر سیاس��ی جبهه خلق برای آزادی فلسطین 
تصریح کرد: کلماتی را برای بیان منویات خود درباره رهبری، 
دولت و ملت ایران نمی یابیم اما از مرکز غزه بزرگ و با غرور 
می گوییم که آنها در قلب و جان هر فلسطینی جای دارند.

قدردانی مقاومت فلسطین از حمایت های ایران

شورای عالی امنیت ملی آمریکا، تحریم های جدید 
علیه ایران را تدابیری اضافی در راستای اعمال فشار 

به جمهوری اسلامی توصیف کرد.
روز جمع��ه وزارت خزان��ه داری آمری��کا در بیانیه ای از 
افزوده شدن نام 28 شخصیت حقیقی و حقوقی به لیست 

تحریم های ایران خبر داد.
در همی��ن خص��وص یک مقام بلندپای��ه آمریکایی به 
بی بی س��ی گفت که از زمان توافق ایران و گروه 1+5 برای 
برگزاری مذاکرات جامع هسته ای بیش از 6۰ فرد و شرکت 

هدف تحریم های آمریکا قرار گرفته اند.
این تحریم ها تنها مرتبط با برنامه هس��ته ای  نیست و 
دولت آمریکا با وجود تلاش های مشهود ایران برای مبارزه 
با تروریسم در منطقه مدعی شده است که ایران از تروریسم 

حمایت می کند.
جنجال تبلیغاتی و اتهام زنی های نخ نما شده علیه ایران 
تنها منحصر به وزارت خزانه داری آمریکا نبوده و کاخ سفید 
و وزارت خارجه آمریکا نیز بیانیه های همزمانی را دراین باره 

منتشر کرده اند.
عجیب تر آنکه واشنگتن به رغم اعمال تحریم های جدید 
اعلام کرده است که خود را متعهد به مذاکرات گروه 1+5  با 

ایران برای حل و فصل مساله هسته ای می داند.
رادیو س��وا آمریکا در گزارش��ی مدعی شده است: این 
تحریم ها اشخاص و موسساتی را هدف قرار داده اند که تحت 
نظارت مقام های ایران در برنامه  هسته ای و برنامه  موشکی 

شورای عالی امنیت ملی آمریکا:

تحریم های جدید برای اعمال فشار بر ایران است
این کشور فعالیت می کنند.

به گزارش خبرگزاری ها »کیت لین هایدن«  سخنگوی 
ش��ورای امنیت ملی آمریکا نیز در این  ب��اره گفت: »امروز 
تدابیری اضافی را در چارچوب تلاش ها برای اعمال فشار بر 

حکومت ایران اتخاذ کردیم.«
 اذع��ان ای��ن مق��ام آمریکایی به »تدابی��ر اضافی« در 
حالی است که دولت آمریکا در توجیه تحریم های جدید با 
توجه به تناقض آن با نص توافق ژنو، مدعی شده است که 

تحریم های مذکور، جدید نیس��ت، بلکه در راستای به روز 
کردن تحریم های گذشته است.

همچنین به نظر می رسد دولت آمریکا برای فرار از التزام 
خود به توافق ژنو که در آن تصریح شده است »از این پس، 
هیچ تحریمی علیه ایران در ارتباط با برنامه هسته ای وضع 
نشود«، ناچار شده است اتهام موهوم حمایت از تروریسم را 
در زم��ره علل تحریم های جدید بگنجاند و همزمان، برنامه 

موشکی دفاعی ایران را به دایره تحریم ها اضافه کند.
علاوه بر این گروه ضد ایرانی موس��وم به »متحد علیه 
ای��ران هس��ته ای« از تصمیم وزارت خزان��ه داری و خارجه 
آمریکا برای اعمال تحریم های تازه علیه ایران استقبال کرد.
مارک والاس، رئیس این گروه می گوید که تحریم های 
امروز آمریکا علیه ایران نشان می دهد که تجارت غیرقانونی 

با ایران، تبعات جدی به دنبال دارد.
همچنین سامانتا پاور، نماینده آمریکا در سازمان ملل 
مدعی شد تحریم های روز جمعه دولت آمریکا علیه برخی 
اش��خاص و ش��رکت های ایرانی منافاتی با توافق ژنو، امضا 
ش��ده در تاریخ سوم آذرماه سال گذشته بین ایران و گروه 

1+5 ندارند.
ب��ه گزارش خبرگزاری ها محمدجواد ظریف، وزیر امور 
خارجه کشورمان، با غیرقانونی خواندن تحریم های ضد ایرانی 
آنها را ابزاری برای تحت فشار قرار دادن تهران خوانده و بر 

بی اثر بودن آنها بر برنامه هسته ای ایران تأکید کرد.

پیام تسلیت رهبر انقلاب 
در پی درگذشت پدر مهندس ترکان

حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی، درگذش�ت پدر گرامی 
مهندس ترکان -پدر دو شهید- را تسلیت گفتند.

متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:
بسمه تعالی

جناب آقای مهندس ترکان
درگذشت والد محترم و پدر بزرگوار دو شهید سرافراز را به جنابعالی 
و سایر بازماندگان محترم تسلیت می گویم و برای آن مرحوم رحمت و 

غفران الهی و حشر با فرزندان شهیدش را مسألت می کنم.
سیدعلی خامنه ای

۶ شهریور 


